

介绍 新试用会员 及委任

Introduction of New MOTs

在2018年7月28日的特别年议会，华人年议会宣布新的7位试用会员（MOT）。欢迎加入华人年议会团队！

CAC is pleased to announce the appointment of our new batch of 7 Members-on-Trial (MOT) at the CAC Special Session held on 28 July 2018. A very warm welcome to our new MOTs!

Queenstown Chinese Methodist Church
卫理公会女皇镇堂

Pr. Joshua Ong
王志翔传道

志翔感言：上帝给了我语言上的恩赐以及对中文事工的负担。盼望我能够去服事习惯讲华语的兄弟姐妹，并能够将华文教会的使命传承下去。



Sengkang Methodist Church
卫理公会盛港堂

Pr. Wang Hai Bin
王海斌传道

海斌感言：以圣经为原则，藉着陪伴、鼓励和教导来牧养服事，学习顺服、接纳与成长。



Sengkang Methodist Church
卫理公会盛港堂

Pr. Nathanael Goh
吴俊强传道

Nathanael's ministry interest is in Discipleship and Nurture. He is also passionate about theological education - particularly in the area of Christian ethics and worship.



Geylang Chinese Methodist Church
卫理公会芽笼堂

Pr. Patrick Lim
林国柱传道

Patrick's ministry interest lies in witness and evangelism, and he is particularly interested in ministering to ex-offenders and their families.



Holy Covenant Methodist Church
卫理公会恩约堂

Pr. Florence Ngu
吴晓宁传道

晓宁感言：学习如何作主真正的门徒，与其他的肢体配搭，共同建造基督的身体。



Telok Ayer Chinese Methodist Church
卫理公会直落亚逸堂

Pr. Lin Ming Zhong
林明忠传道

明忠感言：服事理念是以基督为中心，靠着圣灵，荣耀上帝。活出爱与关怀；加强宣教与布道事工，挑旺会众传福音的热忱和心志。



Telok Ayer Chinese Methodist Church
卫理公会直落亚逸堂

Pr. Bernard Chng
庄俊勇传道

Bernard's ministry interest is in Discipleship and Nurture. He wishes to contribute to God's kingdom by equipping His people to be effective witnesses and servants of God in the world.

